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Overleg Bestuurlijk overleg tussen gemeente en LTO-Noord 

datum overleg Maandag 17 december 2012 van 13.00 tot 15.30 uur. 

Locatie Kasteel, 2e verdieping 
 
Aanwezig 

 
Gemeente: de heren R. Verwoert (wethouder, voorzitter), Teus 
Kool (wethouder), J. Janssen (beleidsmedewerker RO, notulist) 
LTO-Noord: de heren C. Kranendonk, J. Vreeling, A. Van Toorn, J. 
Nijhoff, A. Verstegen en H. van der Burg. 
 

afwezig met kennisgeving -- 
   
 
1. Opening en mededelingen 

De vergadering wordt geopend. Zoals ook in het voorafgaande overleg worden de economische 
omstandigheden binnen de verschillende landbouwsectoren belicht. 
Binnen de sector groente gaat het al wat beter dan voorgaande jaren, maar de opbrengsten zijn 
nog niet wat ze zijn moeten. Ondernemers blijven erg afhankelijk van de prijsstellingen van het 
moment. 
Binnen de melkveehouderij heeft men te maken met matige voederkuilen en er wordt matig 
gemolken. De kosten zijn hoog en het krachtvoer wordt gemeden. Veel bedrijven verkeren in de 
rode cijfers en zijn erg afhankelijk van besluitvorming in Brussel. De gezondheid van de veestapel 
is goed.  
De akkerbouw kent een wat beter jaar omdat de prijzen voor de geproduceerde grondstoffen 
gunstig zijn.     
In de fruittteelt heeft de vorstperiode afgelopen winter meer consequenties gehad dan verwacht. 
Komende periode wordt er voornamelijk bij de peren nog de nodige uitval verwacht. Al met al een 
mindere oogst welke ondanks de betere prijzen tot een lagere opbrengst leidt, maar ondanks dat 
mag de sector niet klagen. Wel zijn bepaalde kosten aanzienlijk gestegen, zoals bijvoorbeeld de 
assurantiebelasting. Het zachtfruit heeft financieel goede jaren gekend, maar kampt ook met de 
vorstschade. 
Binnen de intensieve veehouderij heeft men te maken met hoge kosten (voornamelijk het voer) en 
een aanscherping van de mestwetgeving. 
  
Agrariërs die op het bedrijf neveninkomsten van uit bijvoorbeeld recreatieve nevenactiviteiten 
hebben zien de inkomsten vanwege de economische crisis teruglopen. 
 
Er zijn verder geen mededelingen. 
   
2. Vaststelling voorgaande verslag 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
Actielijst: 
De heer Nijhoff vraagt waarom een periode van 4 jaar wordt genoemd, een ondernemer blijft met 
extra kosten zitten. 
De heer Kool geeft aan dat bij een dergelijke periode voldoende ruimte is voor de ondernemer om 
te anticiperen op de nieuwe nummering. Bij een vernummering vanwege een ontwikkeling worden 
de kosten verrekend met de veroorzaker. 
Daarnaast vraag de heer Nijhoff zich af waarom alle losse percelen in de nummering worden 
meegenomen. Dit leidt namelijk in voorkomende gevallen tot aanzienlijke verschillen nummering 
tussen naburige bedrijven. 
De heer Kool geeft aan de specifieke situatie nog eens te beoordelen (actie 12-04) 
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De mogelijkheid voor een ledenavond met de aanwezigheid van de wethouders wordt gechekt in 
de agenda’s. Afgesproken wordt dat ook een mail naar beide wethouders zal worden verstuurd. 
(12-05) 
 
3. Bovenwijkse voorzieningen bij ruimtelijke ontwikkelingen 

Door wethouder Kool wordt aangegeven dat er in de volgende raadscyclus een nieuw voorstel 
voor toerekening wordt besproken. De insteek daarbij is dat in het kader van het kosten verhaal 
enkel kosten voor bovenwijkse voorzieningen in rekening worden gebracht, als een ontwikkeling 
om dergelijke voorzieningen vraagt. In de overeenkomsten die op dit moment worden gesloten 
wordt een voorbehoud opgenomen dat kosten voor bovenwijkse voorzieningen niet hoeven te 
worden betaald indien de raad hier als zodanig over beslist. 
Voor een nieuwe ontwikkeling blijft het noodzakelijk om als gemeente het kostenverhaal in het 
kader van de Grondexploitatiewet toe te passen. Gezien de meerkosten bij een exploitatieplan 
blijft daarbij de insteek dat in eerste instantie wordt getracht om op basis van een anterieure 
overeenkomst te werken. 
Afgesproken wordt dat zodra de stukken openbaar worden, deze ook aan LTO-Noord worden 
toegestuurd (12-06) 
 
4. Voortgang Structuurvisie Neerijnen/bestemmingsplan buitengebied 

De heer Janssen geeft een toelichting op de stand van zaken. Daarna worden de meegezonden 
stukken inhoudelijk besproken. Daarbij komen de volgende opmerkingen aan de orde: 
 
• Vragen zich af in hoeverre er grotere gebieden dan voor heen door nieuw archeologie beleid 

beperkt worden. Bij welke diepte is archeologie aandachtspunt 30, 50 of 70 cm. 
 
• Constateren verschillen tussen gebiedsvisie en het ruimtelijke beleidskader; Bouwblokgrootte 

2,5 om 2,0 hectare. 
 
• Een goed kaartje van onderscheid in gebiedsgericht beleid wordt gemist. 
 
• In het open gebied rundveehouderij ruimte geven betekent dat je de bouwblokken niet moet 

beperken. Wel voorwaarden stellen aan een uitbreiding. 
 
• TOV worden begrensd op max 1,5 hectare. De omvang zal naar de toekomst toe groter 

worden. Maximum is te beperkt. 
 
• Duidelijke omschrijving opnemen over wat tijdelijk en wat permanent is. 
 
• Qua bouwhoogte bij agrarische bedrijven is de goothoogte te beperkt, glastuinbouw min. 7 en 

fruittteelt liefst 9 op zijn minst 7,5 m. 
 
• Moet je een maximum stellen aan vierkante meters voor huisvesting seizoenarbeiders. (is dit 

overigens vloer oppervlak?) 
 
• Hoe om te gaan met gebiedsgericht beleid uit provinciale verordening: 

o grondwaterbeschermingsgebied 
o stilte gebied 
o waardevol landschap 

 
• In welke gevallen biedt plattelandswoning een oplossing 
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• Hoe om te gaan met agrarische bouwblokken die zonder procedure anders (niet-agrarisch) 
worden gebruikt. 

 
Vanavond staat een klankbordgroep gepland waarin het ruimtelijke beleidskader nader besproken 
wordt met meerdere belangenpartijen. 
 
5. WVTTK/Rondvraag 

De heer Nijhoff geeft aan dat Pro-rail in haar plannen het doortrekken van de Rijweg heeft 
opgenomen. Hij vraagt hier aandacht voor omdat hiermee overlast voor de omgeving kan 
ontstaan. 
Vanwege de uitgebreide behandeling van het ruimtelijke beleidskader is er onvoldoende ruimte 
om alle agendapunten te bespreken. Om die reden wordt het voorstel gedaan om op een ander 
moment nog eens bijeen te komen om de overige punten te bespreken. Als suggestie worden de 
volgende mogelijkheden genoemd: 

• Di. 15 januari 2012, 13.00 – 15.00 uur 
• Won. 16 januari 2012, 13.00 – 16.00 uur. 

 
Beide momenten worden gereserveerd. Op korte termijn wordt bericht welk moment doorgang kan 
vinden (actie 12-07). 
 
6. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering. 
 
Resterende Actielijst 
Nr. datum acties Wie opmerkingen 
11-01 14 augustus 2012 Bovenwijkse kosten bij 

planontwikkeling structureel op 
de agenda.  

Gemeente (J. 
Janssen) 

 

12-03 21 mei 2012 het onderwerp lichtmasten in het 
buitengebied komt terug op de 
agenda als er een nadere 
uitwerking is. 

Gemeente (J. 
Janssen, Gerard 
Dollenkamp) 

 

12-04 17 december 2012 Beoordelen huisnummer 
methodiek Steenweg 

Gemeente (T. Kool, 
M. Smit) 

 

12-05 17 december 2012 Plannen ledenavond LTO-
Noord. Informeren per mail. 

Gemeente (J. 
Janssen), LTO-
Noord (A. Van 
Toorn) 

 

12-06 17 december 2012 Raadsvoorstel/besluit inzake 
wijziging in toerekening 
bovenwijkse voorzieningen 

Gemeente (J. 
Janssen, W. 
Berendse) 

 

12-07 17 december 2012 Vastleggen van een 
vervolgoverleg 

Gemeente (J. 
Janssen) 

 

 
 
 
Opgesteld door: J. Janssen, Beleidsmedewerker Ruimtelijke Ordening 
 
 


